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ژابیآلونسوبارئالتمامکرد
مدت هاســت بازیکنان رئــال مادرید از حضور ژابی آلونســو 
به عنوان سرمربی بعدی خود مطمئن شده اند. او را در واقع 
باید عملاً در رئال دانست. نام این مربی در راهروهای مرکز 
تمرینی والدبباس به طور مداوم شنیده می شود و بازیکنان 
و کادر تیــم به نوعــی حضــور او را پذیرفته اند. ژابی آلونســو از 
مدت ها پیش به عنوان جانشین اصلی کارلو آنچلوتی در نظر 
گرفته شده که این فصل مطابق انتظارها عمل نکرده است. 
در رئال مادرید، آلونسو به عنوان گزینه اصلی برای هدایت تیم 
در فصل بعد مطرح است. این موضوع بویژه پس از شایعات 
مربــوط به توافق آنچلوتی با فدراســیون فوتبال برزیل برای 

هدایت تیم ملی این کشور قوت گرفت.
هرچنــد این توافق هنوز به امضای قرارداد نهایی نرســیده و 
ممکن اســت به دلایل مالی به نتیجه نرسد، اما این موضوع 
تأثیری بر تصمیم رئال برای انتخاب آلونســو نداشــته است. 
درحال حاضر، مذاکرات با آلونسو در جریان است و تنها چند 
نکته جزئی از جمله مدیریت موقت توسط سولاری برای جام 
باشگاه های جهان، باقی مانده است. داخل باشگاه، این باور 

وجود دارد که آلونسو عملاً سرمربی بعدی خواهد بود.
منابع نزدیک به نشــریه معتبر آاس تأیید کرده اند که حدود 
ســه هفته پیش، بحث هــا درباره حضور آلونســو در رختکن 
رئال شــدت گرفت. بازیکنان در صحبت های خود به آینده 
با آلونسو اشاره می کنند و جملاتی مانند »سال بعد با ژابی« 

در داخل و خارج از والدبباس شنیده می شود.
این احســاس بویژه پس از بازی برگشــت مرحله یک چهارم 
نهایی لیگ قهرمانان مقابل آرسنال و فینال کوپادل ری مقابل 
بارســلونا تقویت شــد. حتی برخی بازیکنان از خود آنچلوتی 
شــنیده اند که او بــزودی هدایت تیم ملی برزیــل را برعهده 
خواهــد گرفــت، هرچند منابــع دیگر معتقدند ایــن انتقال 
ممکن اســت محقق نشــود. در آلمان نیز جایی که آلونســو 
هم اکنون ســرمربی بایرلورکوزن است، این احساس وجود 

دارد که او بزودی این تیم را ترک خواهد کرد.

شکایتبوژوویچازآبیهایاهوازبهفیفا
بوژوویچ پس از بخشــش مطالبات ســال دوم قراردادش با 
اســتقلال خوزســتان، قرار بود تا مطالبات فصل جاری خود 
را تا یک تاریخ مشخص )چهار روز قبل( دریافت کند که این 
کار هم از ســوی باشــگاه جنوبی انجام نشــد و دوباره نسبت 
بــه مطالبــات این ســرمربی بی توجهی صــورت گرفت. این 
ســرمربی، پس از اینکه استقلال خوزستان طبق توافقنامه 
بیــن طرفین عمل نکــرد و مطالبات را در موعــد مقرر نداد، 
تصمیم گرفت تا پرونده را به فیفا بفرستد و مهلت ۱۰روزه به 
آبی ها بدهد. اگر تا حدود یک هفته دیگر مطالبات بوژوویچ 
پرداخت نشود، باشگاه استقلال خوزستان احتمالاً با حکم 

سنگینی از سوی فیفا مواجه خواهد شد!

قهرمانیعزتاللهیوآزموندرلیگامارات
در هفته بیست وســوم لیگ برتر فوتبال امارات  تیم الوحده 
ابوظبی که احمد نوراللهی را در ترکیب اصلی اش داشت با 
3 گل تیم دوم  شارجه را شکست داد. با نتیجه حاصل شده 
در بازی تیم های الوحده و شــارجه؛ قهرمانی زود هنگام تیم 
شباب الاهلی دبی که از سردار آزمون و سعید عزت اللهی بهره  

می برد در لیگ امارات قطعی شد.

خبر

روشنبعدازجراحیتحتنظراست
حســن روشن پیشکسوت استقلال کیسه صفرا و روده خود را 
جراحی کرده است. او که چند روزقبل و در جریان یک مراسم 
متعلق به فدراســیون فوتبال دچار مشــکل شــد بلافاصله به 
بیمارســتان رفت و در نهایت مشــخص شــد کــه باید جراحی 
شــود. این چهره نام آشــنای فوتبال ایران بعد از جراحی طبق 
نظر پزشــکان باید تحت نظر باشــد تا بعد از بهبــودی کامل به 

آغوش گرم خانواده بازگردد.

خبر
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 هشدار نرم مجتبی به بازیکنان 

آماده باشید، فیکس می شوید

از استوری مبهم تا قول برای تمدید قرارداد

استقلال، رضاییان را از دست نمی دهد

دستگیری ۱۴۵ نفر به اتهام فعالیت در سایت های قمار

ورود پلیس فتا به شرط بندی در فوتبال

ی
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م
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وزرای ورزش و جوانان و علوم، تحقیقات و فناوری 
ــتای بهره مندی از ظرفیت های طرفین در  در راسـ
ــه تبع آن  ــگاهی و بـ ــعه ورزش دانشـ خصوص توسـ
ــطح کیفی ورزش قهرمانی و همگانی در  ارتقای سـ
ــد. وزارت  ــکاری امضا کردنـ ــور تفاهمنامه همـ کشـ
ورزش و جوانان در ادامه نشست های کارشناسی 
ــنبه ۱۴  ــی، روز یکشـ ــیون های ورزشـ خود با فدراسـ
اردیبهشت ماه وضعیت فدراسیون ملی ورزش های 
ــه به منظور  ــی کرد. این جلسـ ــگاهی را بررسـ دانشـ
تحلیل و آنالیز تیم های ملی دانشگاهی برای حضور 
در بازی های دانشجویان جهان )یونیورسیاد ۲۰۲۵( 
ــد؛ رویداد معتبری که هر دو سال یک بار  برگزار شـ

با شرکت کشورهای مطرح جهان برگزار می شود. 
در این نشست حسین سیمایی صراف، وزیر علوم، 
تحقیقات و فناوری هم حضور داشت که به دعوت 
احمد دنیامالی، وزیر ورزش و جوانان در این جلسه 
شرکت کرد. هدف از این حضور، انعقاد تفاهمنامه 
همکاری میان دو وزارتخانه، در راستای بهره مندی 
از ظرفیت های طرفین در خصوص توسعه ورزش 
ــگاهی و به تبع آن ارتقای سطح کیفی ورزش  دانشـ
قهرمانی و همگانی در کشور بود. احمد دنیامالی، 
ــت گفت: »با  ــان در این نشسـ ــر ورزش و جوانـ وزیـ
ــجویان  ــودن بازی های دانشـ ــه در پیش بـ توجه بـ
ــی  جهان این برنامه را ترتیب دادیم تا ضمن بررسـ

ــکاران شرکت کننده در  ــرایط آماده سازی ورزشـ شـ
این مسابقات، تفاهمنامه ای را هم با وزارت علوم 
به امضا برسانیم. به هر حال بازی های یونیورسیاد 
در سطح جهانی برگزار می شود و برای ما از اهمیت 
ــن تفاهمنامه کمک  ــت. ایـ ــوردار اسـ ــی برخـ بالایـ
ــترک دو وزارتخانه  ــای مشـ ــد که همکاری هـ می کنـ

بیشتر شود.«
ــان اینکه  ــن با بیـ ــان همچنیـ ــر ورزش و جوانـ وزیـ
ــرآغاز  ــی سـ ــی و کارشناسـ ــت هم اندیشـ این نشسـ
ــای  بازی هـ ــرای  بـ ــر  جدی تـ ــای  برنامه ریزی هـ
دانشجویان دوره آتی خواهد بود، ادامه داد: »در هر 
ــه یکسری رشته ها افزایش  دوره از بازی ها، همیشـ

و کاهش دارند. در بازی های این دوره، رشته هایی 
که ما در آن مزیت نسبی داریم، کاهش پیدا کرده 
است. اما برای ما اصل این است که با آغاز همکاری 
ــای  ــوم، برنامه ریزی هـ ــای ورزش و علـ وزارتخانه هـ
ــیاد ۲۰۲۷ از هم اکنون آغاز  جدی تر برای یونیورسـ
ــال قبل از  ــت یک سـ ــن بازی ها درسـ ــود. ایـ می شـ
المپیک ۲۰۲۸ لس آنجلس برگزار می شود و ما باید 
ــور اول باشیم.  ــمتی برویم که جزو ۶، ۷ کشـ به سـ
ــتم  ــته ایم رتبه های هشـ ــه هر حال ما قبلاً توانسـ بـ
ــب کنیم. امیدواریم  ــیاد کسـ و نهم را در یونیورسـ
این نشست ها به مرحله ای ختم شود که قابلیت 

اجرایی داشته باشد.«

تفاهمنامهوزرایورزشوعلوم

دنیامالی: در یونیورسیاد ۲۰۲۷ باید جزو برترین های دنیا شویم

ــفر به یاسوج گفت: ورود  ــیه سـ مهدی تاج در حاشـ
ــگاهی کشور خیلی خوب بود.  VAR به لیگ باشـ
ــد و هنوز  ــیون انجام شـ ــت فدراسـ ــا همـ ــن کار بـ ایـ
نتوانسته ایم از جای دیگری کمک بگیریم. وزارت 
ــدی دنبال کار  ــکل جـ ورزش و آقای دنیامالی به شـ
ــتگاه های بیشتری وارد  ــال آینده دسـ هستند تا سـ
ــت  ــه VAR هم این اسـ ــوط بـ ــف مربـ ــم. ضعـ کنیـ
ــگاه ها واگذار می شد و در  ــتگاه باید به باشـ که دسـ
ورزشگاه می ماند. اینکه مدام دستگاه را به شهرهای 

مختلف می بریم، سبب می شود آسیب ببیند.

ــگاه  ــبختانه اکنون دو باشـ ــاج اضافه کرد: خوشـ تـ
ــی از آنها هفته  ــداری کرده اند. یکـ ــتگاه را خریـ دسـ
ــته بازی را با VAR متعلق به خودش واگذار  گذشـ
کرد و دیگری هم در این هفته قرار است این کار را 
انجام داده و دستگاه را در ورزشگاه خودش نصب 
کند که این کار خیلی به مجموعه فوتبال باشگاهی 

کمک می کند.
ــال ضعف هایی هم  ــگ امسـ ــرد: لیـ ــد کـ ــاج تأکیـ تـ
ــتر  ــابقات بیشـ ــت. باید نظارت در انجام مسـ داشـ
ــیون هم  ــی فدراسـ ــای قضایـ ــود. آرای کمیته هـ شـ

ــا باید  ــن کمیته هـ ــده و ایـ ــی شـ ــتر بررسـ باید بیشـ
ــیار  ــند. هرچند آرای بسـ ــر باشـ ــم هماهنگ تـ با هـ
ــط این ارکان صادر شده و خیلی از آنها  خوبی توسـ
ــه انضباطی و …  ــا باید رأی کمیتـ ــده بود امـ بازدارنـ
ــکلات فعلی را  ــد و دیگر برخی مشـ بازدارنده تر باشـ

نداشته باشیم.
وی در مورد آخرین وضعیت بازی های تدارکاتی تیم 
ــام فیفادی ها بازی های  ملی توضیح داد: برای تمـ
ــرده و حتماً این کار را انجام  ــی را پیش بینی کـ خوبـ
ــاحلی  ــه که برای تیم ملی سـ ــم. همانگونـ می دهیـ

ــی تیم ملی  ــی برگزار کردیم. حتـ ــن بازی هایـ چنیـ
نوجوانان که حذف شد و نتیجه نامطلوبی گرفت، 
ــزار کرد و ۱۵۰ تا ۱۶۰ روز  بازی های خیلی خوبی برگـ
در اردوی داخلی و خارجی بودند. برای فوتسال هم 
پیش بینی های خیلی خوبی داشته و داریم. برای 
ــاحلی در جام جهانی آرزوی موفقیت  تیم ملی سـ
ــالان نیز در رأس همه این  داریم. تیم ملی بزرگسـ
ــت و با دستور رئیس جمهور می خواهیم  تیم هاسـ
ــوی و خوبی برایش  ــتانه خیلی قـ ــای دوسـ بازی هـ

تدارک ببینیم.

بادستوررئیسجمهوربرایتیمملیبازیهایدوستانهخوبیتدارکمیبینیم

تاج:کمیتههایفدراسیونبایدهماهنگترباشند
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خریدهایکارتاللورفت
مربیــان فوتبــال بــر ایــن باورند کــه حداقل نیمــی از راه 
موفقیــت به فعالیــت باشــگاه در زمان نقــل و انتقالات 
بســتگی دارد. آنها معمولاً ســه لیست خرید به مدیریت 
باشگاه می دهند و اولویت شان هم جذب نفرات حاضر در 
لیست اول است. لیستی که معمولاً از بهترین های لیگ 
تشــکیل شده و قیمت شــان هم تفاوت آشکاری با سایر 
بازیکنان دارد. کارتال هم از این قاعده مستثنی نیست.

در دوســه هفتــه اخیر اســامی زیادی به عنــوان بازیکنان 
مورد نظر ســرمربی قرمزهای پایتخت رســانه ای شده که 
برخــی از آنها درســت و تعــدادی هم بــه واقعیت نزدیک 
هســتند. به هرحال آنها می توانند در لیست دوم یا سوم 
این مربی جای داشــته باشند. در این میان هم خیلی ها 
دنبال بازارگرمی هستند. در حالی که کارتال لیست اولیه یا 
همان لیست اصلی نفرات مورد نظرش را به درویش داده 
و مدیرعامل باشگاه هم پس از هجمه هایی که به خصوص 
در هفته های اخیر علیه اش وارد شــده و حتی نزدیک به 

برکناری هم بود، متعهد به جذب آنها شده است.
تیوی بیفوما مهاجم اســتقلال خوزستان که از نیم فصل 

اول مشتریان زیادی داشت و حالا پس از حضور کارتال در 
پرسپولیس و به واسطه سابقه شاگردی این مربی یکی از 

گزینه های اصلی قرمزهای پایتخت است.
امین کاظمیان مهاجم آلومینیوم اراک با 9گل زده هم در 
سبد اصلی پرسپولیس قرار دارد. این انتقال حتی از سوی 
محمد رجاییان مدیرعامل باشگاه اراکی ها هم تأیید شده 
و به نظر می رسد از همین الان باید او را در فصل آینده با 
پیراهــن قرمز دید. البته اگر اتفاق لیموچی برای او تکرار 
ع مدافــع ۲3ســاله گل گهــر با  نشــود. محمدمهــدی زار
۱9۵سانتیمتر قد هم یکی از بازیکنان مدنظر کارتال است.

شماره۲۲ سیرجانی ها که ۴بازی را به دلیل مصدومیت از 
دســت داده در اکثر بازی های تیمش جزو نفرات کلیدی 
مهدی تارتار بوده است. اما همان طور که پیشتر هم اشاره 
داشتیم اســماعیل کارتال برای جذب بازیکنان خارجی 
فقط به گزینه های ترک فکر می کند. بازیکنانی غیر از گلر 
که در خط جلو حضور خواهند داشت. این سه نفر در کنار 
اورونوف و گندوز خارجی های فصل آینده پرسپولیس را 

تشکیل خواهند داد.

دستگیری۱۴۵نفربهاتهامفعالیتدرسایتهایقمار

ورودپلیسفتابهشرطبندیدرفوتبال
ســردار وحید مجید رئیس پلیس فتا فراجا در خصوص وجود سایت های قمار 
و شــرط  بندی و فعالیــت آنهــا در ســطح کلان توضیــح داد: در ســال های اخیر 
برخورد های خوبــی در این حــوزه داشــتیم. قمار و شــرط بندی در گذشــته در 
بســتر های پولی و بانکی بود که در حال حاضر دیگر چنین چیزی وجود ندارد و 
انسجام بخشی شده است. وی در مورد ســایت های فعال در زمینه شرط  بندی 
بازی های فوتبال هم گفت: در گذشــته اکثر این ســایت ها رصد شــدند و بیش 
از 3۰۰ سایت شرط بندی مســدود شد. در ســال قبل نیز ۵ پرونده کثیرالشاکی 
در این حــوزه داشــتیم و ۱۴۵ متهم را دســتگیر کردیم کــه در حوزه هــای قمار و 
شرط  بندی فعالیت می کردند. سرور های اکثر این ســایت ها در خارج از کشور 

است و برخی افراد در داخل با آنها همکاری دارند و آنها را پشتیبانی می کنند.
رئیس پلیس فتا فراجا افزود: اگرچه به نســبت سال های گذشته این سیستم 
بســیار کاهش یافته اســت، اما ما همچنان با تبلیغ  کنندگان و اجاره دهندگان 
کارت های بانکی به این سایت ها و کسانی که به هر نحوی با این موضوع همکاری 
می کنند برخورد می کنیم و جلوگیری سیستمی از این فعالیت ها در دستور  کار 

ما است.
سردار مجید در خصوص ادعای برخی از فوتبالیست های مطرح درباره فعالیت 
پررنگ سایت های شرط  بندی در فوتبال ایران و همکاری برخی فوتبالیست ها با 

این سایت ها هم گفت: ما آمادگی ورود به این حوزه را داریم.

پورحیدری عاشقانه کار کرد؛ پولی برای فرزندانش نگذاشت

 شجاعی: منصور پای پسرم  شجاعی: منصور پای پسرم 
را از فوتبال بریدرا از فوتبال برید

حمیدرضاعرب

روزنامهنگار

فرصتیبرایپیوندخوزستانوتبریز
باشــگاه تراکتور تبریز برای نخســتین بار در تاریخ لیگ برتر 
به قهرمانی دســت یافته و عمیقاً علاقه مند است که جشن 
قهرمانی خود در هفته پایانی را در ورزشگاه خانگی برگزار کند.

طبق قوانین و آیین نامه های سازمان لیگ باشگاه تراکتور باید 
به اهواز برود و بازی پایانی را در خوزستان برگزار کند و بالطبع 
هواداران این تیم ریشه دار تبریزی نیز باید کیلومترها دورتر از 
شــهر خود جشن قهرمانی را برپا و زمان بسیاری را برای سفر 
به استان خوزستان صرف کنند و به همین سبب تبریزی ها 
درخواســت برگزاری این بــازی در ورزشــگاه یادگارامام)ره( را 
داده اند تا شاید با موافقت دستگاه های مرتبط جشن قهرمانی 

را مقابل دیدگان پرشورها برگزار کنند.
با توجه به اینکه عملکرد استقلال خوزستان در این بازی اثری 
در سرنوشــت دیگر تیم ها ندارد درخواســت باشــگاه تراکتور 
نمی تواند ایرادی داشــته باشــد و حالا فدراســیون فوتبال و 
دیگر نهاد های تصمیم گیر در زمینه برگزاری جشن قهرمانی در 
هفته پایانی هستند که باید تصمیم نهایی را اتخاذ کنند تا این 
بازی به جای اهواز در تبریز برگزار شود. اما آنچه در این ماجرا 
بیش از همه مسائل نگاه ها را متوجه خود می کند، استراتژی 
غ از  بســیار حرفه ای باشگاه استقلال خوزستان است که فار
فضاسازی ها و تنش آفرینی ها اعلام کرد، چنانچه فدراسیون 
فوتبال انتقال بازی از اهواز به تبریز را بلامانع بداند باشــگاه 

استقلال خوزستان نیز موافق خواهد بود.
هرچند کــه تصمیم گیــری نهایی دراین خصــوص به عهده 
مقامات ارشــد باشگاه خوزستانی اســت و بزودی استراتژی 
رسمی آنها مشخص خواهد شد اما موضع گیری خوزستانی ها 
غ ازجداســازی هایی که گاهی  نشــان داد که این باشگاه فار
منجر به ایجاد شکاف میان قومیت ها می شود، به خواست 
مردم تبریــز و آذری زبان ها احترام می گذارد و حاضر اســت 
بــه جای بازی در شــهر خــود راهی تبریز شــود تا مــردم این 
دیار اولین قهرمانی خود در لیگ برتر را در ورزشــگاه خانگی 

جشن بگیرند.
این رفتار عمیقاً اقوام جنوب ایران )بختیاری ها و عرب ها( را 
به مــردم ترک زبان و آذری های ایران نزدیک می کند و حس 
وفــاق و دوســتی را میان این اقــوام تقویت خواهــد کرد. در 
واقع هفته پایانی لیگ برتر فوتبال ایران بســتری است تا به 
واســطه فوتبال بتــوان جنوب ایران را به شــمال غرب ایران 
پیوند زد و ثابت کرد که اقوام اصیل ایران در بزنگاه ها پشت 

یکدیگر می ایستند.

سرمقاله

 ژابی آلونسو  ژابی آلونسو 
با رئال تمام کردبا رئال تمام کرد

 معرفی سرمربی جدید 
بعد از جام جهانی باشگاه ها

خریدهای کارتال لو رفتخریدهای کارتال لو رفت
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